
 

 

Ivanec, 16. 11. 2023. 
 

V A Ž N E   I N F O R M A C I J E 

 
 

sa sjednice Vijeća roditelja OŠ Ivana Kukuljevića Sakcinskog, Ivanec, održane 14. 11. 2023. 
 
 

- 30. 10. 2023. Škola je podnijela prijavu na Poziv MZO za dodjelu bespovratnih sredstava 

„Izgradnja, rekonstrukcija i opremanje osnovnih škola za potrebe jednosmjenskog rada i 

cjelodnevne škole“, početak izvođenja radova planira se za lipanj 2024.; 

- održano je Županijsko natjecanje iz šaha (muška ekipa), a ekipa iz naše škole u sastavu 5 učenika 

plasirala se na Državno natjecanje koje se održava sljedeći tjedan u Poreču; 

- učenici 8. r. u petak, 17. 11., odlaze u Zagreb u kazalište Komedija na predstavu Isus Krist 

Superstar; 

- učenici 8. r. prošli i ovaj tjedan išli su na terensku nastavu u Hidroelektranu Varaždin; 

- krenule su pripreme za božićne priredbe koje će biti zadnji nastavni tjedan prije kraja prvog 

polugodišta; 

- veliki broj učenika Matične škole ne odlazi u blagovaonu jesti, ostaje puno hrane pa se mole 

roditelji da porazgovaraju s djecom kako bi odlazila jesti pod velikim odmorom 

- zadnji dan prvog polugodišta 22. 12. bit će nastavni dan na daljinu (online nastava); 

- intenzivno se radi na rješavanju problema organiziranja prijevoza učenika na relaciji Ivanečke 

Željeznice od stanice Zelene doline jer se autobus nema gdje okrenuti pa učenici jedan dio puta 

moraju pješačiti; razmatralo se korištenje minibusa, no preveliki je broj učenika putnika; Škola i 

prijevoznik nastoje pronaći rješenje u što kraćem roku 

 
 

O D G O V O R I   N A   P I T A NJ A 
 

1. Istaknuta je zamjerka na jelovnik u PŠ Salinovec jer sadrži većinom suhu hranu (sendvič, pizza, 

peciva, hrenovke). Tko piše jelovnik? 

 
Ravnatelj je odgovorio da jelovnik pišu kuharica i voditeljica PŠ Salinovec. Nije točan navod da djeca 
jedu isključivo suhu hranu. Tri dana u tjednu je isključivo kuhana hrana, a jelovnici se objavljuju na 
stranici škole i javno su dostupni. Nažalost, činjenica je da učenici više vole suhu hranu, nego kuhani 
obrok.  
 
 

2. Izlaz iz Matične škole (stepenice) je neosvijetljen pa je u popodnevnoj smjeni kad učenici 

odlaze s nastave mrak i ništa se ne vidi. Može li se nešto poduzeti kako bi se to riješilo? 

 
Ravnatelj je odgovorio da je upoznat s tom problematikom. Iznad izlaza postoji svjetlo koje će se paliti.  
Problem predstavlja kombinacija školske i gradske rasvjete u dvorištu škole, a senzor za svjetlo je na 
prozoru sobe za roditelje što ometa paljenje vanjske lampe kad je u prostoriji upaljeno svjetlo. S 
obzirom da postaje mračno sve ranije,  problem će se riješiti u najkraćem mogućem roku.  
 

 
 


